

## Circular 366: Single Window Advertising Platform in the Emirate of Dubai

Date: October 21, 2020

Dear Customer,

Dubai Development Authority is pleased to announce its participation in the implementation of 'Single Window Advertisement System' for the Emirate of Dubai.

The implemented unified digital platform allows users to apply for Advertisement permits across the Emirate of Dubai to seek approval from the respective Dubai Government Authorities.

Applicants are advised to submit requests for Advertisement Permits through unified Single Window Advertisement platform accessible through <https://smartadv.dm.gov.ae/>.

If you have any questions or wish to give feedback, please call Customer Care on Tel: 800-4-DDA (332) or via email at: [info@dda.gov.ae](mailto:info@dda.gov.ae).

In pursuit of assuring the highest standard of services from Dubai Development Authority, we look forward to your cooperation in all of our initiatives.

Regards,

Dubai Development Authority

عميلنا العزيز

يسر سلطة دبي للتطوير أن تعلن عن مشاركتها في إطلاق المنصة الإلكترونية الموحدة للإعلانات الخارجية في إمارة دبي.

تتيح المنصة الإلكترونية الموحدة التقدم بطلب للحصول على تصاريح الإعلانات الخارجية من قبل الجهات الحكومية المعنية في إمارة دبي، وذلك بشكل سهل وميسر، بما يضمن تقديم تجربة أفضل للمتعاملين.

يمكنكم تقديم طلباتكم للحصول على تصاريح الإعلانات الخارجية من خلال الرابط <https://smartadv.dm.gov.ae/>.

للإستفسارات أو للحصول على الدعم الفني، يرجى مراسلتنا على البريد الإلكتروني [info@dda.gov.ae](mailto:info@dda.gov.ae) أو التواصل مع مركز خدمة العملاء على (332) 800-4-DDA .

في إطار سعينا لتحقيق مستويات أعلى من الكفاءة ولضمان حصول عملاءنا على خدمات فائقة الجودة، نتطلع إلى تعاونكم في جميع مبادراتنا.

مع أطيب التحيات،  
سلطة دبي للتطوير